
Van: 
“Beatrijs 

de Vries" 

Verzonden: 
vrijdag 

25 oktober 2024 12:11 

Aan: 

i 

RAC hardenberg.nl> 

Ce: 
R@hardenberg.nl> 

Onderwerp: 

RE: 
Update 

locatieonderzoek 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Hoi 

Dank 

je 

wel 
voor 

de 

update, jammer 

dat we elkaar niet 

getroffen 

hebben. Ik wacht de stukken 
voor 

de 

stuurgroep 

11 
november 

af. Kunnen 
we 

bij 
het 

informeren van 
de raad 

mbt de 

vertraging 

al wat 

aangeven 

over de 

huidige 

locatie, 
ik kan me voorstellen dat daar behoefte aan 

is, 
maar het moet 

natuurlijk 

wel een zuivere 

lijn blijven. 

(geanonimiseerd)

Fijne vakantie, 

Groet 
Beatrijs 

Met 

vriendelijke groet, 

Beatrijs 

de Vries 

Alg.directeur/Gemeentesecretaris 
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(geanonimiseerd)
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Van: 

B 

hardenberg.nl> 
Verzonden: 

donderdag 

24 
oktober 

2024 
19:50 

Aan: 

Beatrijs 
de Vries 

< 

@hardenberg.nl> 

CC: 

@hardenberg.nl> 

Onderwerp: Update 

locatieonderzoek 

Hoi 

Beatrijs. 

Tijdens 

de 

vorige stuurgroep gaf 
je 

aan 
dat 

je 

het 

fijn 

vindt om een komende 

stuurgroep 

meer samen voor 
te 

bereiden, 
zodat 

je op 

in ieder 

geval 

hetzelfde 

voorbereidingsniveau 

bent als 
de 

collegeleden. 
Terecht! 

Ik 

probeerde je vandaag 

in de 

wandelgangen 

te 
vinden, 

maar dat was 

lastig …} 

Daarom mail ik 

je 

nu in ieder 

geval 

een 

update 
over 

het 
locatieonderzoek, zodat 

je 
daarvan 

weet. 

  

    
  

Het voornemen na de laatste 

stuurgroep 

was om 1 november 
met 

een 

lijst 

van 

passende 

locaties 
te komen, 

vanuit 

objectieve 

en 
verklaarbare 

eisen. 
Helaas 

hebben we 

vandaag geconcludeerd 
dat 

we die 

lijst 

niet 

op tijd 

betrouwbaar kunnen maken. Daarom 

vandaag 

met Alwin 

besproken 

dat 

zorgvuldigheid 
voor 

snelheid 
gaat 

in 

deze en 
dat 

we 
daarom 

pas 

in 

januari 
met een voorstel 

voor 
de 

raad 
naar 

college 

kunnen. 
Om de raad daarover 

te informeren 
leggen 

we 
aan de 

stuurgroep op 

11 november een raadsbrief 
voor, 

om 
de raad 

te informeren 
over 

de 

vertraging 

en over de 

gesprekken 

met omwonenden 

Jachthuisweg 

van de laatste 

tijd. 

Wat 
betreft De 

Eik, deze 
gaat 

mee voor het onderdeel OEK in het 

collegevoorstel 

waar ook 
twee 

andere 
OEK 

locaties 
als 

voorgenomen 
besluit 

aan het 

college 
worden 

voorgelegd. 

Het 
onderdeel 

statushouders 
moet 

nog 

verder 

uitgewerkt worden, 
dat laten we niet 

vertragend 

werken 
voor 

OEK. De 

optie 

is 

nog 

zeker wel in beeld en ik 

heb 
er 

nog 
steeds 

vertrouwen in dat dat tot iets kan 
leiden. 

  

    Dan 
ben 

je op hoofdlijnen 
weer 

bij 
àl 

Ik 

probeer 
je 

in 
de 

week van 4 nov 

nog 

even 
te treffen/bellen 

(je agenda 

ziet 

er al vol 

uit). 
Voor 

de 

volgende stuurgroep plan 

ik 
ons 

reguliere overleg. 

  

Met 

vriendelijke groet, 

J 

Programmamanager vluchtelingen 

(geanonimiseerd)
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